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Na osnovu elana 69 stay 2 Poslovnika Skupgtine Crne Gore, Odbor za ekonomiju,
finansije i budZet, sa 83. sjednice odrZane, 1. decembra 2014. godine, podnosi

IZVJETAJ
0 RAZNIATRANJU PREDLOGA FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA KOMISIJE ZA

HARTIJE OD VRIJEDNOSTI ZA 2015. GODINU

Odbor je, imajuei u vidu uvodno obrazIo2enje predsjednika Komisije za hartije od
vrijednosti, konstatovao - da su planom aktivnosti Komisije u 2015. godini, izmedu ostalog,
predvidene aktivnosti koje se odnose na: podsticanje efikasnog i transparentrtog trfi g ta kapitala
u cilju zakite investitora u hartije od vrijednosti; vr genje nadzorne furtkcije nad trfigtem
kapitala; edukaciju ueesnika na tnik-u kapitala; informisanje javnosti o trertdovima i razvoju
trfigta kapitala kao i razvoj internih i strategldh kapaciteta i organizacione efikasnosti.

Na Odboru je konstatovano da su Predlogom finansiskog plana Komisije za narednu
godinu, projektovani ukupni prihodi u iznosu 848.192 E, dok su rashodi planirani u iznosu od
837.183 E. Takode, konstatovano je da je Komisija planirala i vigak prihoda nad rashodima u
iznosu od 11.009 koje e shodno Claim 20 Zakona o hartijama od vrijednosti prenijeti u BudZet
Crrte Gore.

Odbor se upoznao i sa pisanim migljenjem Ministarstva finansija kojim je, izmedu
ostalog, navedeno da je finansijskim planom za 2015. godinu, prosjeena mjeseena neto zarada
zaposlenih planirana u iznosu od 736 E, kao i da je Ministarstvo finansija saglasno sa navedenirn
planom.

Na Odboru je konstatovano da je Komisija za 2015. godirtu planirala budtet koji je za
2,13% manji u odnosu na butIZ'et predviden finansijskim planom za 2014. godirtu. Clanove
Odbora je interesovala objektinost planiranja prihoda predvidenih firtansijskim planom
Komisije i iznos naknade za evidenciju emisija koje se ne vrge putem javne ponude i naknade za
nadzor i kontrolu poslovanja investicionih fondova imajuei u vidu gubitke koje je Komisija
imala tokom 2013. godine. Takode, elanove Odbora je interesovalo da Ii broj zaposlenih u
Komisiji odgovara aktu o sistematizaciji radnih mjesta.

Nakon izjagnjavanja Odbor je, sa pet glasova „za" i tri „uzdrtana" glasa, odlueio da
predlofi Skupgtini da usvoji Predlog finansijskog plana sa planom rada Komisije za hartije od
vrijednosti za 2015. godinu.

Za izvjestioca na sjednici Skup gtine odreden je poslanik Almer Kalae.
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